
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 415 af 18. maj 2020 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Marie Bjerre (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Mette Kildegaard Graversen 
  

12. juni 2020 
J.nr. 2019 - 8627 

 

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 415 

Offentligt
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Spørgsmål 

I forlængelse af svaret på SAU alm. del – spørgsmål 242 bedes ministeren oplyse, om un-

dersøgelsen af engangsemballage vil indeholde en vurdering af muligheden for samt virk-

ningen af at differentiere afgiften på henholdsvis ”virgin plastik” og genanvendt plastik. 
 

Svar 

Der henvises til besvarelsen af SAU alm. del – spm. 416.  
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